

**Announcement of the Winning Bidder with respect to the Landscaping
Construction of the Office Area
in Turkey Hunutlu Thermal Power Plant
土耳其胡努特鲁燃煤电厂项目厂前区景观绿化工程
中标结果公示**

The landscaping construction of the office area in Turkey Hunutlu Thermal Power Plant has been subject to a public bidding, the tender evaluation has been complete. China Power Complete Equipment Co., Ltd. authorized by The tenderer to announce the results as follows:

土耳其胡努特鲁燃煤电厂项目厂前区景观绿化工程经公开竞争性谈判，现已由评标委员会评审完毕，中国电能成套设备有限公司现受招标人委托，现将本项目各标段中标结果公示如下：

1、Winning Bidder Information:

1、中标结果信息：

Project 项目名称	Procurement 采购方式	Bid Evaluation 评标方式	Winning bidder 中标人	Proposed Offer 投标报价 (USD)
Landscaping Construction of the Office Area in Turkey Hunutlu Thermal Power Plant 土耳其胡努特鲁燃煤电厂厂前区景观绿化工程	Competitive negotiation 公开竞争性谈判	Comprehensive assessment 综合评估法	EKTON İNŞ AAT MÜTEAHHİTLİ K LOJİSTİK SANAYİ VE Tİ CARET ANONİ M ŞİRKETİ	870,000.00+VAT

2、Length of Announcement:

2、公示时间：

Announcement Date: 24/05/2024 to 26/05/2024;

公示时间：2024年05月24日至2024年05月26日；

3、Bid-inviting Party:

3、招标人信息：

Bid-inviting party 招标人名称：SHANGHAI ENERGY TECHNOLOGY DEVELOPMENT CO., LTD.;

Address:招标人地址：Murat Mah. Koza 1 Cad. No:152/8 Ankara;

Contact Information 联系方式：HOU ZHENCHAO【zhenchaohou@embapower.com】;

4、Objections:

4、异议提出：

The Bid-submitting parties who have any objection to the result shall submit it to the Bid-inviting party by e-mail within the timescale of the announcement

投标人对中标结果有异议的，应当在中标结果公示期间内以邮件形式向招标人提出；

China Power Complete Equipment Co., Ltd.



EMBA Elektrik Uretim A.S.

24/05/2024